
PROTOKÓŁ Nr II/06
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

6 grudnia 2006 roku
w godzinach od 16.oo do 18:20 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie 
• radny powiatowi 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik i radca prawny, kierownicy referatów Urzędu Miej

skiego
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy
• sołtysi wsi ( nieobecni sołtysi z Kawcza i z Wydartowa I )
• Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie
• Kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, mieszkańcy i przedstawiciele lokalnych mediów.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

do pkt 1 Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad
Otwarcia II Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej Przewodniczący Stanisław 

Tomiczak . Powitał wszystkich uczestników sesji; po czym stwierdził, że na 15 osobowy ustawo
wy skład rady, w sesji uczestniczy 15 radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować 
prawomocne uchwały.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych Policji w Bojanowie przedstawił zebranym na sesji st. 
post. Katarzynę Łacinnik zatrudnioną na stanowisku dzielnicowej rejonu Bojanowo  - Gołaszyn.

do pkt 2 Złożenie ślubowania przez Burmistrza
Z związku z tym, że obwieszczenie Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 27 listopada 

2006 r. o zbiorczych wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na obszarze 
kraju, przeprowadzonych w dniu 12 listopada 2006 r. oraz w dniu 26 listopada 2006 r. zostało 
ogłoszone w Dzienniku Ustaw z dnia 29 listopada 2006 r. Nr 216, poz. 1586 Przewodniczący ob
rad informując o powyższym poprosił Burmistrza o złożenie zgodnie z art. 29a ust.2 ustawy z 
dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ślubowania.
Pan Józef Zuter odczytał rotę ślubowania  jak w załączniku nr 2 do niniejszego protokółu, po
czym przewodniczący obrad stwierdził, że cyt. „ z tą chwilą nastąpiło objęcie obowiązków Bur
mistrza Gminy Bojanowo przez pana Józefa Zutera „ oraz wręczył Burmistrzowi zaświadczenie 
potwierdzające objęcie mandatu.  Kserokopia dokumentu stanowi załącznik nr 3  do niniejszego 
protokółu.

do pkt 3 Przedstawienie porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej
Burmistrz wystąpił z wnioskiem o przyjęcie do porządku sesji dwóch projektów uchwał 

w sprawie:
1.ustalenia wysokości stawki, terminu płatności, zwolnień oraz sposobu 

poboru podatku od posiadania psów,
2.określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych.

Wniosek Burmistrza przyjęto jednogłośnie. Przewodniczący obrad przedstawił następujący po
rządek obrad:



  1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
  2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Bojanowa.
  3. Przedstawienie porządku obrad  II Sesji Rady Miejskiej.
  4.Przyjęcie protokółu nr I/06 z sesji odbytej w dniu 24 listopada 2006 roku.
  5. Zapytania radnych.
  6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.
  7. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych za
rządzeniach.
  8. Podjęcie uchwał w sprawie:
a/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości,
b/ obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1q przyjmowanej jako podstawa do naliczania podatku 
rolnego na 2007 rok,
c/ ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania,
d/ ustalenia wysokości stawki, terminu płatności, zwolnień oraz sposobu poboru podatku od po
siadania psów,
e/ określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych,
f/ dokonania czynności – polecenie wyjazdu służbowego Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Bojanowie,
g/ nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Poznaniu 
na rzecz Gminy nieruchomości niezabudowanej położonej w Golinie Wielkiej i realizacji in
westycji pn.”Budowa placu zabaw”.
9. Odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.

do pkt 4.Przyjęcie protokółu nr I/06 z sesji odbytej w dniu 24 listopada 2006 roku.
W związku z tym, że do protokółu z poprzedniej sesji nie wniesiono uwag, przewod

niczący obrad wniósł o przyjęcie protokółu bez odczytywania. Wniosek przewodniczącego 
przyjęto. Protokółu Nr I/06 z sesji odbytej w dniu 24 listopada 2006 roku przyjęto jednogłośnie 
( 15 głosów „za”) bez odczytywania.

do pkt 5. Zapytania radnych.
 Radny Jarosław Bartkowiak – zapytał czy będzie wyznaczone przejście dla pieszych na 

wysokości bloków spółdzielni mieszkaniowej przez drogę Nr 5 w Golinie Wielkiej,
 Radny Jan Kubis : 1/ zapytał kto w urzędzie odpowiedzialny jest za pozyskiwanie 

funduszy unijnych,
2/ prosił o umieszczenie nazwy ulicy Słoneczna i o cyt. „lepsze oznakowanie 

dojazdu do Sowin”
 Radny Jan Mardas zapytał o starania firmy SALUS na pobudowanie w Golince boiska 

sportowego,
 Radny Władysław Szalkowski zgłosił o oznakowanie dojazdu do szkoły i do wioski 

w Gościejewicach.
Ponadto w punkcie tym przewodniczący obrad udzielił głosu:

 Panu Grzegorzowi Narożnemu – mieszkańcowi Bojanowa, który poinformował 
zebranych o możliwości zgłaszania pytań w tym punkcie obrad rady – sprawa ta została zatwier
dzona na  sesji rady– zakończył mówiący.
Przewodniczący Rady – Stanisław Tomiczak poinformował, że po konsultacji z radcą prawnym 
urzędu sprawa ta wymaga zmiany statutu gminy na mocy którego działa rada.
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 Radnemu Powiatowemu Wiesławowi Ceglarkowi, który przedstawił organizację pracy 
w Starostwie i w Radzie Powiatu ( składy Zarządu i komisji stałych). Następnie radny po
wiatowy, korzystając z obecności Dyrektora Gimnazjum na sesji przedstawił zarzuty pod jego ad
resem dotyczące panującego na sali sportowej bałaganu, wymagającego, naprawy zaciekającego 
dachu nad salą  oraz zadeklarował dokonanie wraz z p. Walusem  naprawy nagłośnienia. Ponadto 
mówiący zapytał kiedy będzie zrealizowana obietnica utwardzenia boiska, dana podczas budowy 
sali sportowej.
Kończąc Radny Powiatowy Ceglarek zwrócił się z wnioskiem aby przy uchwalaniu budżetu 
przewidziano pewną pulę środków na wynagrodzenie dla nauczycieli za zajęcia pozalekcyjne.
Przewodniczący obrad poprosił aby w punkcie tym kierować konkretne zapytania, a nie cyt. 
„wywody”.

do pkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym.

W punkcie tym Przewodniczący Rady poinformował, że w czasie od ostatniej sesji tj. 
24 listopada 2006 roku zajmował się organizacją pracy rady, brał udział w wypracowaniu spo
sobu udzielania ulg przy zakupie mieszkań komunalnych, w dniu 4 bm. uczestniczył w po
siedzeniu komisji budżetowej, rozwoju gospodarczego, rolnictwa i ochrony środowiska.
Pytań nie było.

do pkt 7. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wyda
nych zarządzeniach.
Burmistrz poinformował, że w okresie od ostatnie sesji wydał następujące zarządzenia:

1. Zarządzenie Nr 311/06 z dnia 27 listopada 2006 roku w sprawie ustalenia stawek czynszu 
za 1 m 2 powierzchni użytkowej lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Bojanowo,

2. Zarządzenie Nr 312/06 z dnia 29 listopada 2006 roku w sprawie zmian w budżecie gminy,
3. Zarządzenie Nr 313/06 z dnia 30 listopada 2006 roku w sprawie zmian planu finansowego 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami 
na 2006 rok. 
Ponadto w okresie międzysesyjnym Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:w dniu 
27 listopada I sesja Rady Powiatu Rawickiego;, spotkanie andrzejkowe Koła Gospodyń Wiej
skich Gołaszyn i grypy PIELGRZYM; 2 grudnia – podsumowanie konkursu na LAMPION 
RORATNI w Miejskiej Bibliotece Publicznej w Bojanowie; 4 grudnia – posiedzenie komisji 
budżetowej, rozwoju gospodarczego, rolnictwa i ochrony środowiska; 5 grudnia – kolejna sesja 
Rady Powiatu Rawickiego, w godzinach popołudniowych spotkanie barbórkowe na zaproszenie 
Zakładu Gazownictwa w Lesznie , 6 grudnia konferencja burmistrzów na temat przewidywanych 
aplikacji środków  z Unii Europejskiej.
Pytań do Burmistrza nie było. Informację przyjęto jednogłośnie.

do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie:
a/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości,

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawione 
w projekcie stawki podatku za wyjątkiem stawki od gruntu związanego za prowadzeniem działal
ności gospodarczej – przyjęto wniosek o stawkę 0,68 zł od m2 powierzchni – poinformował 
mówiący.
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 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawiony przez bur
mistrza projekt uchwały.
Przewodniczący obrad poddał pod glosowanie wniosek komisji budżetowej. Za wnioskiem gło
sowało 10 radnych , za stawką określoną w projekcie uchwały ( 0,69 zł za m2 ) głosowało 4 rad
nych, jedna osoba wstrzymała się od głosowania. Ostatecznie uchwałę podjęto 15 głosami „za” ( 
jednogłośnie ).
UCHWAŁA NR II/6/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie usta
lenia stawek podatku od nieruchomości stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 4  do niniej
szego protokółu.

do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie
b/ obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1q przyjmowanej jako podstawa do naliczania 
podatku rolnego na 2007 rok

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawioną 
w projekcie kwotę ceny 1 q żyta.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali zaproponowaną stawkę 
ceny 1 q żyta.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 rad
nych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR II/7/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie ob
niżenia średniej ceny skupu żyta za 1q przyjmowanej jako podstawa do naliczania stanowi wraz 
z uzasadnieniem załącznik nr 5  do niniejszego protokółu.

do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie
c/ ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania,

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawiony 
przez Burmistrza projekt uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. również pozytywnie zaopiniowali przed
stawiony projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 radnych 
projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów za”). 

UCHWAŁA NR II/8/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie 
ustalenia stawki opłaty targowej i sposobu jej pobierania stanowi wraz z uzasadnieniem załącz
nik nr 6 do niniejszego protokółu.
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do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie
d/ ustalenia wysokości stawki, terminu płatności, zwolnień oraz sposobu poboru podatku 
od posiadania psów,

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawiony 
przez Burmistrza projekt uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. również pozytywnie zaopiniowali przed
stawiony projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 rad
nych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR II/9/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie 
ustalenia wysokości stawki, terminu płatności, zwolnień oraz sposobu poboru podatku od po
siadania psów stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 7  do niniejszego protokółu.

do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie
e/ określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych,

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

zgodnie z ustaleniami przyjętymi na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2006 roku członkowie komisji 
na 30 minut przed sesją ponownie dyskutowali sprawę opiniowania projektu uchwały .
Ostatecznie w wyniku dyskusji przyjęto jednomyślnie projekt uchwały przedstawiony przez Bur
mistrza bez uwag. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawiony 
projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 rad
nych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR II/10/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie 
określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych stanowi wraz z uza
sadnieniem załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie
f/ dokonania czynności – polecenie wyjazdu służbowego Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Bojanowie,

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawiony 
przez Burmistrza projekt uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. również pozytywnie zaopiniowali przed
stawiony projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 rad
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nych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR II/11/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie 
dokonania czynności – polecenie wyjazdu służbowego Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Bojanowie stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 9  do niniejszego protokółu.

do pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie
g/ nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Po
znaniu na rzecz Gminy nieruchomości niezabudowanej położonej w Golinie Wielkiej
i realizacji inwestycji pn.”Budowa placu zabaw”.

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. pozytywnie zaopiniowali przedstawiony 
przez Burmistrza projekt uchwały.

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 5 grudnia br. również pozytywnie zaopiniowali przed
stawiony projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 rad
nych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR II/12/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Poznaniu na 
rzecz Gminy nieruchomości niezabudowanej położonej w Golinie Wielkiej i realizacji in
westycji pn. ”Budowa placu zabaw” stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 10  do niniej
szego protokółu.

Przewodniczący obrad zarządził przerwę w godz. od 17:05 do 17:20.

do pkt 9 Odpowiedzi na zapytania radnych.
Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz.

 Radnego Jarosława Bartkowiaka poinformował, że w dniu 11 bm. przeprowadzi rozmowę 
w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu w sprawie uzyskania 
stanowiska dyrekcji;

 Radnego Jana Kubisa poinformował, że w urzędzie sprawą pozyskiwania środków 
zajmuje się referat gospodarki gruntami, przestrzennej, komunalnej lokalowej, dróg publicznych, 
działalności gospodarczej, rolnictwa i ochrony środowiska w zależności od sfery np. z zakresu 
budowy dróg p. Janowicz, budowy kanalizacji sanitarnej p. Adamczyk, modernizacja obiektów 
oświatowo kulturalnych p. Dubicki. W roku 2007 planuje się pewne przesunięcia zadań, zwięk
szenie liczby etatów w Ośrodku Pomocy Społecznej, który przejmie sprawy wypłaty dodatków 
mieszkaniowych, zatrudnienie w urzędzie osoby do prowadzenia między innymi spraw pozy
skiwania środków unijnych. Na prośbę  radnego Burmistrz przedstawił informację dotyczącą wy
sokości kwot pozyskanych przez gminę w latach 2002 - 2006, informując, że dane te zostały 
umieszczone w Informatorze Samorządowym nr 3 (16) z października 2006 roku. Wnioskowane 
oznakowanie ulicy Słonecznej będzie założone – zapewnił Burmistrz. Natomiast w sprawie 
oznakowania Sowin musi być przeprowadzona rozmowa z powiatem, który jest kompetentny do 
jej załatwienia. Radny był zadowolony z otrzymanej odpowiedzi.

 Radnemu Mardasowi, Burmistrz wyjaśnił, że sprawa jest w trakcie załatwiana, oczekuje 
się na dokumenty z ksiąg wieczystych, po ich uzyskaniu zostanie przedstawiona radzie  projekt 
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uchwały w sprawie zamiany gruntów- być może już na następną sesję- zakończył mówiący.
Radny podziękował za wyjaśnienie.

 Ustosunkowując się do wypowiedzi Radnego Powiatowego Wiesława Ceglarka 
Burmistrz, poinformował, że nie zapomniano o boisku, lecz jako priorytetowe uznano prze
prowadzenie remontu w obiektach szkolnych przy ul. Drzymały i Lipowej, mówiący zapewnił, że 
w zamierzeniach jest urządzenie boiska przy sali, i że być może, że uda się urządzić jeszcze jed
no w tej kadencji boisko na potrzeby szkół. O ustosunkowanie się do sprawy „bałaganu na sali” 
Burmistrz poprosił Dyrektora Gimnazjum. Pan Ptasik wyjaśnił, że w czasie o którym mówił p. 
Wiesław Ceglarek na sali odbywały się zajęcia z dziećmi w ramach półkolonii, a sprzątaczka 
przebywała na urlopie wypoczynkowym. Sala została posprzątana w następnym dniu po 
zajęciach. Radny Powiatowy Ceglarek nie był zadowolony z odpowiedzi i zareplikował ją słowa
mi cyt. „trzeba było zapewnić zastępstwo”.

Natomiast kwestię potrzeby naprawy dachu, na prośbę Burmistrza wyjaśnił kierownik 
referatu - Tadeusz Dubicki. Mówiący poinformował ,że pokrycie dachu obiektu sali jest z płyt 
dachowych warstwowych z wypełnieniem wkładką termiczną ze styropianu. Kalenica posiada 
rozwiązanie systemowe, płyty połączone są za pomocą uszczelek styropianowych i całość przy
kryta obróbką blacharską za pomocą nitów mocowanych do listew kalenicowych. Powyższe 
zostało wykonane zgodnie z projektem – mówił T. Dubicki. Celem ulepszenia rozwiązania sys
temowego wskazane jest zamontowanie taśmy obróbkowej, szczelnego zabezpieczenia kalenicy 
oraz dodatkowo ocieplenie warstwą wełny mineralnej pod kalenicą. Uszczelnienie będzie miało 
za zadanie zabezpieczenie przed przedostaniem się wilgoci pochodzącej z zewnątrz ( deszcz, 
śnieg), a ocieplenie zabezpieczy przed skraplaniem się pary wodnej. Wystąpiono do projektanta o 
zatwierdzenie tego typu rozwiązania zgłoszonego przez wykonawcę robót firmę PARTNER. 
Oczekuje się odpowiedzi – zakończył Tadeusz Dubicki.

W kwestii zapłaty za prowadzenie zajęć pozalekcyjnych Burmistrz wyjaśnił, że w miarę 
posiadanych możliwości budżetowych szkoły otrzymują środki finansowe. Pan Ceglarek po wy
słuchaniu powyższego zwrócił się do członków komisji oświaty aby cyt. „zwrócili na to uwagę„, 
osobiście zobowiązał się do dostarczenia danych dotyczących zasad finansowania prowadzonych 
zajęć pozalekcyjnych.

do pkt 10 Wolne głosy i wnioski
W punkcie tym głos zabrali:

 Radca prawny Urzędu Miejskiego p. Teresa Andrzejewska nawiązując do wypowiedzi p. 
Narożnego ( pkt 4 porządku) wyjaśniła, że cyt. „sołtysi mogą  zadawać pytania w punkcie „zapy
tania radnych”,

 Radny Maciej Jagodziński informacyjnie przekazał , grupa radnych SAW, 
przeznaczając część diet organizuje w dniu 16 bm. Mikołajkowy turniej piłki halowej w sali 
środowiskowej przy Gimnazjum w Bojanowie – zachęcił do udziału w imprezie,

 Radny Leszek Janowicz mówił, iż cieszy się, że będzie zatrudniona osoba bezpośrednio 
odpowiedzialna za pozyskiwanie funduszy. Zwrócił uwagę na promocję gminy, którą uważa za 
„mizerną”, sugerował wydanie folderu promującego walory gminy, agroturystykę itp. Zwrócił się 
o uwzględnienie tego w projekcie budżetu.

 Mieszaniec Bojanowa Grzegorz Narożny, zwrócił się o informację na temat sprzedaży 
mieszkań komunalnych, gdyż jest zainteresowany wykupem zajmowanego mieszkania.
W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym wchodzą w życie przepisy zezwalające 
na zastosowanie bonifikaty przy sprzedaży, którą to bonifikatę każdorazowo odrębnie dla 
każdego lokalu mieszkalnego określać będzie rada. Na najbliższą sesję  zostaną przedstawione 
stosowne projekty uchwał w tej sprawie. G. Narożny uznał odpowiedź za zadowalającą.
Ponadto pan Narożny zawnioskował aby nie płacić firmie p. Ptaszkowskiego za wykonane prace 
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na ulicy 1 Maja – chodnik nie nadaje się do użytku – stwierdził mówiący.
 Radny Jan Kubis prosił o umieszczenie koszy na śmieci na targowisku, gdyż po handlu 

„fruwają” papiery. Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Tadeusz Polc, 
poinformował, że targowisko po zakończeniu handlu jest każdorazowo sprzątane i nie ma skarg 
w tym temacie.

 Sołtys Goliny Wielkiej zwrócił się do Radnych Powiatowych z prośbą o pobudowanie 
chodnika przez wieś i o modernizację nawierzchni jezdni od drogi nr 5. Radny Powiatowy Adam 
Koława wyjaśnił, że droga w Golinie Wielkiej planowana jest na 2008 rok.

 Sołtys Gołaszyna Stanisław Gasik zapytał dlaczego nie było pieniędzy na zakup wieńca 
dla zmarłego członka rady sołeckiej Franciszka Bielarza. Burmistrz wyjaśnił, że z budżetu gminy 
zakupiono wieniec od wszystkich sołtysów.

 Radny Jarosław Bartkowiak prosił o utwardzenie pobocza dla wysiadających przed szkołą 
z autobusu dzieci .

 Radny Jan Mardas wnioskował o utwardzenie, po wykopach wjazdu z drogi na parking 
przy szkolne na długości 5 mb

 Radny Powiatowy Wiesław Ceglarek zapytał czy będą zamontowane kosze na boisku 
w Golinie Wielkiej- środki na ten cel są w budżecie szkoły – wyjaśnił Burmistrz.

 Kierownik Rewiru Dzielnicowych Bogusław Musielak, jako członek Rady Sołeckiej w 
Gołaszynie zapytał kiedy przeprowadzony będzie obiecany przez Burmistrza remont świetlicy w 
Gołaszynie, gdyż planuje się, wzorem minionego roku organizację spotkań dzieci w ferie 
zimowe. Burmistrz poprosił o zorganizowanie zebrania Rady Sołeckiej z udziałem przewod
niczącego rady, na którym zostaną omówione zasygnalizowane przez p. Musielaka sprawy.

 Radny Powiatowy Wiesław Ceglarek poprosił cyt. „tych co czuwają nad budżetem” 
o środki na organizowanie wypoczynku dla dzieci. 

 Radny Powiatowy Ireneusz Młynek zapytał czy będą paczki dla dzieci na wioski. Paczki 
będą wydane sołtysom w dniu planowanej na grudzień narady  - poinformował Burmistrz.

do pkt 11 Zakończenie.
Na skutek wyczerpania porządku przewodniczący obrad dziękując wszystkim za przy

bycie o godz. 18:20 zamknął II sesję Rady Miejskiej w Bojanowie.

Protokólant: Przewodniczący obrad
Danuta Kowalska
Kierownik referatu

Przewodniczący Rady
(-) Stanisław Tomiczak
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		Z związku z tym, że obwieszczenie Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 27 listopada 2006 r. o zbiorczych wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na obszarze kraju, przeprowadzonych w dniu 12 listopada 2006 r. oraz w dniu 26 listopada 2006 r. zostało ogłoszone w Dzienniku Ustaw z dnia 29 listopada 2006 r. Nr 216, poz. 1586 Przewodniczący obrad informując o powyższym poprosił Burmistrza o złożenie zgodnie z art. 29a ust.2 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ślubowania.

